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Skolebestyrelsesmøde 6 
Mandag den 20. februar kl 19.00 - 21.30 i Pusterummet på Langsøskolen. 

 

 

Mødeleder: John 

Deltagere:  

Afbud:  

Kommende mødedatoer: 

Onsdag den 29. marts - flyttet siden sidst 

Onsdag den 10. maj 

Tirsdag den 6. juni 

Dagsorden 

 

1) Velkommen til Langsøskolen og intro til mødet v. Keld 

 19.00 - 19.05 

 Referat 

2) Rammesætning omkring samarbejdsaftale v. Jakob 

 19.05 - 19.15 

 Referat 

3) Busplan og status v. Henrik og skolebestyrelsen fra Voel 

 19.15 - 19.25 

 Referat 

 Introduktion og kort drøftelse. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe, der kigger nærmere på, om der kan peges på 

relevante løsninger, som nedsætter ventetid for busbørn. Mulige tiltag: 

- Ændrede ringetider 

- Skemajusteringer i løbet af året, så ventetid minimeres. 
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- Bedre information om busmuligheder. 

Skolelederne fra de tre skoler tager initiativ til arbejdsgruppe. Husk at elever 

skal involveres. 

4) Temadrøftelse: Brug af skærme i undervisning, SFO og Klub 

Formål: En temadrøftelse med henblik på at klæde de tre bestyrelser på 

til eventuelt videre drøftelse. Det er ikke et mål at ensrette regler og 

rammer, men at inspirere. 

Der indledes med en kort status (højst to minutter pr skole) og derefter 

gruppedrøftelser med afsæt i nedenstående spørgsmål: 

○ Er der gode argumenter for mobil-/skærmpolitik og gode argumenter mod 

mobil-/skærmpolitik? 

○ Skelner vi mellem brug af computere, smartwatches og telefoner? 

○ Er der forskel på undervisning, SFO/klub og pauser? 

○ Hvad tager du med tilbage til din egen bestyrelse? 

Opsamlingen på gruppearbejdet sker på næstkommende eget 

bestyrelsesmøde. 

 19.25 - 20.10 

Referat  

Pause 20. 10 - 20.30 

Herefter møde i egen bestyrelse: 

 

5) Nyt fra Rettighedsråd og Elevrådet v. Tilde og Hussin 

20.30 - 20.35 

Referat: orientering om kommende planer for mere elevinvolvering og 

elevdemokrati. Rettighedsrådet er i gang med at omsætte tryghedsvandring - 

blandt andet noget om knallertkørere tæt på skolen. 

6) Ansættelse af pædagogisk leder - status og procesevaluering    

20.35 - 20.45 



 

 

3 

 

Referat: Vi har ansat Søren Aamann Rasmussen. Vi glæder os til at han starter. 

Inputs til procesevaluering: Fik ansættelsesudvalget stillet de rigtige spørgsmål, 

og var vi gode nok i strukturen for samtalen?   

Udnytter vi ansættelsesudvalgets samlede kompetencer godt nok? 

Er der for stram styring på udvalget? Eller er det en fordel med stram styring, 

når udvalget er så stort?  

Overvejelse om at bruge reflekterende team som afsæt for første 

samtale. 

Det vil vi huske at tage op ved en ny ansættelse af pædagogiske ledere? 

 

6A) Overvejelse om bestyrelsens kommende prioriteringer for 

Langsøskolen v. Mette 

 20.45 - 20.50 

 Referat: 

Kort intro til punkt om visioner og mere strategiske drøftelser i Bestyrelsen. 

Vi udsætter den grundigere drøftelse. 

Eksempelvis i tilknytning til Dansk Skoleidræt, som Mette har taget kontakt til. 

Vi kan være med i et projekt, og Mette deler materiale med resten af 

bestyrelsen. 

 

7) Præsentation af sag om flytning af klub og høringssvar fra 

skolebestyrelsen i denne forbindelse 

- Status ved Keld 

- Drøftelse med inputs til høringssvar 

- Videre proces 

 20.50 - 21.10 

 Referat: 

 Gennemgang og nuværende status. 

Der er usikkerhed om, hvordan status og den videre plan er, og vi konstaterer, 

at der har været en meget mærkelig proces indtil nu. 
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Keld undersøger, om der skal leveres høringssvar lige nu, og om der er nye 

inputs til processen. 

Hvis der skal peges på løsninger, så anbefaler vi det grønne område ovenover 

boldbanerne. Vigtigt at relevante aktører involveres og tænkes med ind i 

fremadrettet proces. 

5) Nyt fra skoleledelse/skolebestyrelse/medarbejdere 

21.10 - 21.25 

Fra ledelse 

- Høringsmateriale vedrørende en politisk ambition 

Høringsmateriale.pdf 

Fra skolebestyrelse 

- Status på nye bestyrelsesmedlemmer 

- Avisartikel om PFAS  

-  

Fra medarbejdere 

Referat: 

Fra ledelse 

Orientering om APV. Den er overvejende grøn (=positiv), og bedre end 

dem vi sammenligner med 

Der er nyt omkring den politiske ambition for det politiske udvalg. Keld 

og Desiree drøfter, hvordan det håndteres. 

Fra skolebestyrelse 

- Status på nye bestyrelsesmedlemmer 

- Vi er pt ikke fuldtallige.  

- Mulig hvervning til MGP 

- Mulig hvervning via medarbejdere. 

- Avisartikel om PFAS  

- Skolens grund har været nævnt som risikogrund i forbindelse med 

PFAS. Det skyldes formentlig, at der tidligere har været en 

losseplads under hal + boldbane. Meldingen ovenfra er, at den 

tidligere losseplads er sikret. 

Fra medarbejdere 

- Velkommen til Hanne, som er ny medarbejder i bestyrelsen som afløser 

for Hanne. 

 

6) Eventuelt 

21.25 - 21.30 

- Koldt vand i vandhanerne i klasselokaler. Keld undersøger. 

- Ros til fællesmødet med de to samarbejdsskoler 

- Kort om sidste skoledag, som grundlæggende afvikles efter samme 

koncept som sidste skoleår. 

https://drive.google.com/file/d/1k1tZ8cSrhQxxxPXTsr3xTKlE2zs2X8sU/view?usp=share_link
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Kommende punkter 

 

o Dialog og respons på forældres manglende brug af Aula 

o Forældrerådsstruktur Solen og D (afventer ny pædagogisk leder) 

o Budget og økonomi 

o Plan for branding 

o Punkt om bestyrelsesvisioner (udsat fra februar) 

o opsamling på fællespunkt om computere, devices mm 

 


